
Протокол № 4 

засідання колегії управління освіти 

 Нововолинської міської ради 

  

від 31.10.2024 року 

  

Присутні: 

Голова колегії :     Олег ЯНЮК  – начальник управління освіти;    

Секретар колегії : Оксана  МАКАРА  – директор Нововолинського ІРЦ.   

Члени колегії:  

Вікторія РИМАРЧУК – заступник начальника управління освіти; 

Ірина ЛЯХОВСЬКА – головний спеціаліст управління освіти; 

Світлана ГРИЦЮК  – головний спеціаліст управління освіти; 

Ольга ЗІРКЕВИЧ  – директор Центру професійного розвитку педагогічних  

                                   працівників; 

Володимир ТОМЧУК  – директор Грядівського ліцею; 

Майя КЛЬОФА  – директор Нововолинського ліцею № 5; 

Роман ІВАНОВСЬКИЙ  – директор Нововолинського ліцею №6; 

Тамара ДАН  – директор Нововолинського закладу дошкільної освіти № 8; 

Ірина ВІТІЧУК  – директор Тишковичівського закладу дошкільної освіти; 

Ніна ГНІРОВСЬКА  – голова міської організації профспілки працівників освіти і  

                                       науки (за згодою). 

Порядок денний: 

1. Про організацію безпечного освітнього простору у закладах дошкільної 

освіти. 

2. Про забезпечення професійного розвитку педагогічних працівників закладів 

освіти. 

3. Про виконання вимог чинного законодавства з питань цивільного захисту та 

безпекових вимог у закладах освіти Нововолинської МТГ. 

     4. Про стан організації харчування здобувачів освіти  закладів загальної середньої 

освіти. 

 

1. Слухали:  Світлану ГРИЦЮК, головного спеціаліста управління освіти про 

організацію безпечного освітнього простору у закладах дошкільної освіти (довідка 

додається). 

      Вона зазначила, що  робота  закладів дошкільної освіти Нововолинської  міської 

територіальної громади  в умовах воєнного стану здійснюється відповідно до 

нормативних документів, які визначають особливості організації освітнього 

процесу. Укриття забезпечені дитячими меблями, контейнерами для зберігання 

продуктів харчування, питною водою, санвузлами, первинними засобами 

пожежогасіння, ліхтарями, ліками для надання першої домедичної допомоги. 



Заклади дошкільної освіти забезпечені дезинфікуючими і миючими засобами. Разом 

із тим, всі заклади дошкільної освіти потребують встановлення автоматичної 

пожежної сигналізації. 

        Світлана ГРИЦЮК визначила головні питання роботи закладів освіти в умовах 

воєнного стану, а саме: організація психологічної підтримки учасникам освітнього 

процесу; створення освітнього безпечного простору; інтеграція в заклади дітей із 

числа ВПО; підтримка дітей та батьків у складних ситуаціях. 

Ухвалили: Проєкт рішення з питання, яке обговорюється, прийняти.  

Голосували: 

«За» - 12 

«Проти» - 0 

«Утримались» - 0  

 

2.   Слухали: Ольгу ЗІРКЕВИЧ, директора Нововолинського ЦПРПП про 

забезпечення професійного розвитку педагогічних працівників закладів освіти 

(довідка додається). 

      Ольга ЗІРКЕВИЧ  зазначила, що професійний розвиток педагогічних працівників 

є ключовою складовою успішного функціонування системи освіти. Сьогодні  

педагоги повинні безперервно оновлювати свої знання, навички та компетентності, 

щоб залишатися актуальними й ефективними у своїй діяльності. 

Від цього залежить якість освіти та підготовка учнів до життя в сучасному світі. 

Професійний розвиток педагогів має певні перспективи та виклики. Серед 

перспектив можна  відзначити: цифровізацію та дистанційне навчання,  

індивідуалізацію навчання, інноваційні методи та запровадження інтерактивних 

технологій.  

Серед основних викликів можна виділити: недостатнє фінансування, проблема 

мотивації та технічні бар’єри, що ускладнює процес професійного розвитку 

педагогів.  

       Ухвалили: Проєкт рішення з питання, яке обговорюється, прийняти.  

Голосували:  

«За» - 12 

«Проти» - 0 

«Утримались» - 0  

 

3.  Слухали:  Олега ЛУЦЮКА, інженера з охорони праці групи з господарського 

забезпечення про виконання вимог чинного законодавства з питань цивільного  

захисту та безпекових вимог у закладах освіти Нововолинської МТГ (довідка 

додається). 

    Він зупинився на пріоритетних напрямках створення безпечної інфраструктури 

закладів освіти: забезпечення теоретичного та практичного навчання з цивільного 

захисту в закладах освіти; облаштування існуючих та будівництво нових захисних 

споруд цивільного захисту; забезпечення пожежної та техногенної безпеки закладів 

освіти. Усі заклади освіти облаштовані «тривожною кнопкою», яка забезпечує 

миттєве сповіщення про небезпеку охоронну службу міста Нововолинська.  

Для кожного ЗЗСО запроваджено «паспорт безпеки» закладу освіти та створено 

електронний паспорт безпеки, який буде доступний у програмно-апаратному 

комплексі АІКОМ. Керівниками закладів освіти видано накази на 2024-2025 

навчальний рік про призначення відповідальних осіб за організацію роботи з питань 



цивільного захисту, пожежної безпеки, охорони праці, безпеки життєдіяльності. У 

закладах освіти продовжується робота по оформленню та оновленню куточків з ЦЗ і 

БЖД. 

Ухвалили: Проєкт рішення з питання, яке обговорюється, прийняти.  

Голосували:  

«За» - 12 

«Проти» - 0 

«Утримались» - 0  

4. Слухали:  Ірину ЛЯХОВСЬКУ,  головного спеціаліста управління освіти    

про стан організації харчування здобувачів освіти закладів загальної середньої 

освіти (довідка додається).  

Доповідач зазначила, що в закладах освіти створені належні умови для 

організації харчування учнів. Функціонують шкільні їдальні, які мають можливість 

забезпечувати гарячим харчуванням, а також буфетною продукцією усіх школярів. 

Значна частина здобувачів освіти харчується за рахунок батьківської плати. 

Організація харчування здійснюється відповідно до нормативно-правових 

документів. У кожній шкільній їдальні наявне щоденне меню, цінник, контрольна 

порція, книга скарг і пропозицій, у кухні наявні журнали бракеражів сирої та готової 

продукції, санітарні журнали обліку температурного режиму холодильників і 

морозильних камер. 

На жаль,  залишається невирішеною проблема з ремонтом харчоблоків і 

їдалень, покращення матеріальної бази закладів освіти. Питання поліпшення 

організації харчування дітей періодично заслуховується на нарадах при директорі, 

батьківських зборах, в управлінні освіти. 

         Ухвалили: Проєкт рішення з питання, яке обговорюється, прийняти.  

Голосували:  

«За» - 12 

«Проти» - 0 

«Утримались» - 0 

 

 

 

Голова колегії, 

начальник управління освіти                                                            Олег ЯНЮК 

  

Секретар колегії,  

директор Нововолинського ІРЦ                                                       Оксана МАКАРА 

 


